
Mondelinge vragen ex. art. 30 RvO Provinciale Staten Noord-Brabant 
Op 27 november jl. kwam het nieuws naar buiten dat het kabinet Schoof, bij monde van 

minister Wiersma, drie jaar uitstel wil voor de legalisatie van PAS-melders.1 Het kabinet had 

aanvankelijk tot 28 februari 2025 om met een oplossing te komen, en lijkt dit probleem nu voor 

zich uit te schuiven.  

Dit druist in tegen alle vormen van goed bestuur. Het zorgt voor nog meer tumult in een sector 

die naar jaren snakt om zekerheid. De SP ziet daarom gelegenheid in het stellen van de 

volgende mondelinge vragen: 

1. Is het college het met de SP eens dat dit besluit van het kabinet grondig tegen alle 

beginselen van goed bestuur ingaat? Waarom wel/niet? 

2. Wat kan het college betekenen binnen de kaders van onze provincie om Brabantse 

PAS-melders soelaas te bieden? 

3. Wat gaat het college doen om zich bij de rijksoverheid hard te maken voor een 

passende oplossing voor Brabantse PAS-melders? 

4. Wat gaat dit besluit betekenen voor handhavingsverzoeken die mogelijk bij de 

provincie ingediend zullen worden? 

5. Is het college het met de SP eens dat de provincie de kosten voor deze 

handhavingsverzoeken moet verhalen bij het rijk, nu zij voorlopig weigeren met een 

oplossing te komen voor PAS-melders? Waarom wel/niet? 

 

 

mr. O.E.A. (Oscar) van Raak  

 
1 Kabinet wil drie jaar uitstel voor legalisatie PAS-melders - NRC 

https://www.nrc.nl/nieuws/2024/11/27/kabinet-wil-drie-jaar-uitstel-voor-legalisatie-pas-melders-a4874704#:~:text=Uitstel%20tot%202028%20moet%20voorkomen,ministerraad%20besproken%2C%20melden%20Haagse%20bronnen.


Lid Provinciale Staten Noord-Brabant namens de SP (Socialistische Partij)  


